
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2022-05-18 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Anders Persson, Helena 

Hiltunen &Thomas Lilja 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet.  

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll är utskickat via mail till samtliga, är godkänt. Helena berättar kortfattat om vad 

vi tog upp under föregående möte.  

§4 Ekonomi 

Thomas visar vår resultatrapport, Tony mailar den vidare till samtliga i styrelsen.  

Pernilla berättar om hur det går med medlemsregistret och medlemsfakturor.  

Sponsortavlor: Vi pratar om fakturering för tavlorna. Anders har uppgifterna till dem som redan är 

sponsorer på stora tavlan. Anders skickar dessa uppgifter till Tony. Vi diskuterar sponsring och att vi 

letar sponsorer för både programbladet (herr) och tavlorna, vi pratar om vilka problem det kan stöta 

på. Det behöver finnas en tydlighet i att det är olika saker sponsringen gäller när vi pratar med 

kunden. På sikt att vi kanske delar upp det på en sponsorpott där alla lagen kan ta del? Belopp 

sponsring är 900 kr per yta. Har man två platser är det dubbel avgift. Till nästa år tar vi 1000 kr/yta på 

båda tavlorna. Beloppet på glaset på padelbanan är 2000 kr per sida. Nätkanten är 2000 kr.  

§5 Arbetsgrupper  

Ungdom: Uppstart med de nya lagen har gått bra. På fotbollsleken i lördags var det 28 stycken killar 

och tjejer som kom och var med. Helena har fått förfrågan om HOIF tar emot begagnade fotbollsskor 

mm vilket vi gör. Vi har ett förråd för detta vid ungdomarnas omklädningsrumslänga.   

Domarkursen har varit. Vi har hyfsat bra med domare i ungdomslagen, dock endast Linnéa som kan 

döma 9 mot 9 så till dessa matcher får vi fortsätta anlita externa domare när Linnéa inte har 

möjlighet.  

Herr: - 

Dam: - 

Padel: Therese är inte med på dagens möte men hon har informerat om följande: Nu finns det 

seriespel i Odensbacken. Det blev totalt 15 lag anmälda i två divisioner. Tyvärr endast herrlag men 



damerna som anmälde sig fick möjlighet att spela med herrarna i ett lag. Man spelar alla matcher 

under en 8 veckors period, sedan går de tre sämsta lagen ner i division 2 och de tre bästa från tvåan 

går upp i ettan. Och så startar en ny 8 veckors period.  

Anläggningen: Offerten som Jenny har fått på städningen från ett företag bedöms för dyrt. Vi 

funderar vidare, annars någon form av rejäl städning själva i klubbhuset? Jenny och Helena ska ordna 

med ett städschema och se över vilka fler som hjälper till. Städmaterial ska ses över och införskaffas.  

Bänken är på plats i klubbhuset. Vi ska tömma rotundan på glas och porslin. Det ska sedan finns 

service i bänken vid uthyrning.  

Tony berättar att cylindrar, nycklar och hänglås är beställda. 

Jenny nämner att det finns landsbygdsbidrag som man kan ansöka om utifall det är rätt typ av 

anläggning. Jenny funderar om det finns möjlighet att göra något med rotundan i så fall.  

§6 Fotbollsskola 

Vi bestämmer att fotbollsskolan blir vecka 32 igen, måndag-torsdag mellan kl 9.00-12.00. Vi tar 

samma pris som sist på 500 kr samt 350 för ett syskon. Arrangemanget flyttas nu från 

huvudstyrelsens konto till ungdom- och dams. Vi behöver höra oss för med vilka som kan vara ledare 

samt vilka vuxna som kan ställa upp och vara stöttning mm.  Tony öppnar anmälan till fotbollsskolan 

och lägger ut information på facebook och hemsidan. 

§7 Fotografering 

Expressfoto erbjuder sig att fotografera kostnadsfritt med förhoppning att de säljer enskilda bilder. Vi 

tittar i materialet vad som gäller för spelarna och konstaterar att det blir för dyrt då vi vill kunna 

skänka en gruppbild till alla spelare. Tony kommer således tacka nej till Expressfoto.  

Vi bestämmer att Pernilla frågar Therese Holmberg om hon kan fotografera igen. Om Therese inte 

har möjlighet hör Tony med fotograf Per. 

§8 Övriga frågor 

Jenny berättar att Samverkarna i Östernärke har planer att anordna festligheter sommar 2023 i form 

av en dag som kommer att gå i temat karneval. Till detta söker de bidrag och har redan fått en del 

beviljat. Tanken finns att HOIF:s område kommer att nyttjas denna dag till festligheterna och vi enas 

om att vi såklart är med på detta men att det är Samverkarna som får driva det hela.  

Tony har fått ett mail från Föreningsenheten på kommunen. De är ute på en anläggningsturné i 

Östernärke. De kommer till oss den 1/6 kl 11.00 för att se över anläggningen och diskutera eventuell 

konstgräsplan. Tony svarar dem att vi har möjlighet att möta upp dem denna tidpunkt. Anders kan 

vara med, eventuellt Jenny också.  

Jenny tar upp att vi på nästa möte bör bestämma när vi har HLR-träning för alla. Hjärtstartaren finns i 

bollrummet.  

 

§9 Nästa möte 

Nästa möte är preliminärt onsdag den 22 juni kl 18.30. 

§10 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 



Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


